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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Liteň 

č. 9/ 2023 

konaného ve čtvrtek 04.05.2023 od 19. hodin na radnici městyse Liteň v zasedací 

místnosti. 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu 

4. Složení slibu zastupitele 

5. Volba členů a předsedy finančního výboru 

6. Revokace usnesení č. 26 z 15.12.2022 - Dálkové odečty 

7. Schválení výsledku výběrového řízení na komunální traktor 

8. Revokace usnesení č.72 z 20.4.2023 - Odsouhlasení realizace zemních prací pro VO 

Dlouhá 

9. Odsouhlasení realizace zemních prací pro VO Dlouhá 

10. Diskuse 
 

Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse 

Tomáš Jurajda (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Tomáš Jurajda, Peter Kapusta, Jaroslav Merta, Martina Benešová, Dominika Štefflová, 

Jan Čech, Hana Lukešová, Filip Kaštánek 

Omluveni:1 (J. Vodička) 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: 15 

1. Zahájení 

V 19.00 hod. starosta obce: „Přeji dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném zasedání 

Zastupitelstva městyse Liteň č.9/2023. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse Liteň bylo řádně 

svoláno tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo nejméně 7 

dnů od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání zasedání oznámeno na elektronické 

úřední desce.“ 

Starosta konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, tzn. že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

Dne 18.4.2023 obdržel starosta městyse Liteň písemnou rezignaci pana Martina Homoly na jeho mandát 

zastupitele městyse Liteň. Mandát zastupitele zanikne dne, kdy starosta obdrží písemnou rezignaci 

zastupitele (§ 55 odst. 2 písm. b) volebního zákona). Rezignaci na funkci zastupitele nelze vzít zpět. 

Náhradník získává mandát dnem následujícím po dni rezignace. Podle výsledku voleb (§ 56 volebního 

zákona) je prvním náhradníkem kandidátní listiny STAN PRO LITEŇ paní MUDr. Martina Benešová. 
 
Na veřejném zasedání dne 20.4.2023 zastupitelé za Nezávislí Liteň zdůraznili, že slib nového zastupitele 

musí být samostatným bodem programu vyvěšeného v řádném termínu dle zákona o obcích a pokud by 

ke slibu došlo a nový zastupitel by hlasoval, pak by celé zasedání pozbylo platnosti. 

 
Přestože složení slibu je zákonná povinnost, nejde o samostatný bod programu ani návrh, o kterém se 

hlasuje a nový zastupitel skládá slib na prvním zasedání, kterého se účastní, starosta na základě proběhlé 
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diskuse v úvodu nevyzval nového zastupitele paní Martinu Benešovou ke slibu, a přidal slib jako 

samostatný bod na program, o kterém se poté hlasovalo v bodě 3. Přidání tohoto bodu schváleno nebylo, 

viz zápis ze zasedání. 

 
Paní Martina Benešová během zasedání nehlasovala, zároveň neodmítla složení slibu, ani nevyjádřila 

výhrady ke slibu. 

 

Proběhne složení slibu nového zastupitele, paní MUDr. Martiny Benešové. 

(1) Mandát člena zastupitelstva obce vzniká zvolením (§ 55 odst. 1 volebního zákona a § 69 odst.1 

zákona o obcích). 

(2) Člen zastupitelstva obce skládá na začátku prvního zasedání zastupitelstva obce, jehož se po 

svém zvolení zúčastní (§ 69 zákona o obcích), slib tohoto znění: "Slibuji věrnost České 

republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu 

městyse Liteň a jeho občanů a budu se řídit Ústavou a zákony České republiky." 

(3) Člen zastupitelstva obce skládá slib před zastupitelstvem obce pronesením slova "slibuji". Člen 

zastupitelstva obce potvrdí složení slibu svým podpisem na připraveném archu. 

(4) Člen zastupitelstva obce vykonává svůj mandát osobně a v souladu se svým slibem a není 

přitom vázán žádnými příkazy. 

Zastupitelé se na ustavujícím zasedání shodli na tom, že nový zastupitel odříká slib v plném znění: viz 

bod (2) výše. 

 

MUDr. M. Benešová po vyzvání starostou p. Jurajdou slib v plném znění a bez výhrad odříkala, pronesla 

slovo „slibuji“. 

 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

 

Zapisovatel určený starostou Tomášem Jurajdou je paní Martina Benešová. 

 

Navrhuji, abychom ověřovateli zápisu zvolili pana Jaroslava Mertu a pana Filipa Kaštánka. 
 

Hlasování: pro: 8 

proti: 0 

zdržel se:0 
 

3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu 

 

Zdůvodnění: 
Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” navrhuji změnit 

původní program (jak uveden na pozvánce ze dne 26.4.2023) takto: 

 

a) vypustit bod 4. Složení slibu zastupitele 

 

b) doplnit o další body:  Zpráva o činnosti, Zřízení pracovní pozice Pracovník údržby veřejné 

zeleně 

 

c) změnit pořadí projednávání bodů následovně: 

 5. Zpráva o činnosti 

 6. Volba členů a předsedy finančního výboru 

 7. Revokace usnesení č. 26 z 15.12.2022 - Dálkové odečty 
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 8. Schválení výsledku výběrového řízení na komunální traktor 

9. Revokace usnesení č.72 z 20.4.2023 - Odsouhlasení realizace zemních prací pro VO 

Dlouhá 

 10. Odsouhlasení realizace zemních prací pro VO Dlouhá 

 11. Zřízení pracovní pozice Pracovník údržby veřejné zeleně 

 12. Diskuse 

 

Návrh usnesení č. 75 z  4-5-2023 

 

1. souhlasí s vypuštěním bodu č.4, se zařazením bodů Zpráva o činnosti a Zřízení pracovní pozice 

Pracovník údržby veřejné zeleně, a projednáním bodů v pozměněném pořadí; 

2. schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 8/2023, vyvěšeného na úřední desce dne 28.4.2023 

s Dodatkem č.1 k Zápisu č. 8/2023 z VZ 20.4.2023 se zapracovanými námitkami ověřovatele 

pana Čecha. Viz nástěnka Trello. 

 

Hlasování: pro:5 

proti: 3 (Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se:0 

 

Usnesení č. 75 z  4-5-2023 bylo schváleno. 

 

4. Složení slibu nového zastupitele 
 

Bod vypuštěn. 

 

5. Zpráva o činnosti 
 

• V rámci přípolože k NN v ulici Dlouhé jsou budovány základy pro naše VO. 

• Soutěž na dodavatele VO je vypsána – obdobné parametry a standardy jako v ulici Nádražní. 

• Probíhají projekční práce a doupřesnění projektu na rekonstrukci Kulturního domu. 

• Probíhá údržba zelených ploch a veřejných prostranství. 

• Proběhlo vyčištění dešťové kanalizace v ulici Slunečná, která byla naprosto nefunkční. 

• Připravujeme VZ na novou část chodníku v Dlouhé. 

• Opětovně podáváme žádost o dotaci na ulici Chrástecká. 

• Je dokončena stavba přístřešku u radnice u výtahu. 

• Probíhá navýšení ochranných sítí směr k zámku  na hřišti v novém školním areálu. 

• Informace o plnění usnesení aktualizuji na nástěnce Trello k danému zasedání. 

• Fotky: 

https://drive.google.com/drive/folders/1GktOaNe36Qo_QphHbVa9mthbI8ywku29?usp=sharing 

 

 

6. Volba členů a předsedy finančního výboru 
 

Předkladatel: Martina Benešová  

 

Zdůvodnění: 

Podle § 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. i) zákona o obcích má městys Liteň povinnost zřídit finanční a 

kontrolní výbor. Předseda a členové finančního výboru byli zvoleni na ustavujícím veřejném zasedání 

dne 20.10.2022. Vzdáním se mandátu zastupitele, funkční období předsedy finančního výboru pana 

Martina Homoly zaniklo ke dni 18.4.2023. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru a volí předsedu. 

Počet členů výboru musí být lichý. Navrhuji 3 členný výbor. 
 

https://drive.google.com/drive/folders/1GktOaNe36Qo_QphHbVa9mthbI8ywku29?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1GktOaNe36Qo_QphHbVa9mthbI8ywku29?usp=sharing
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Návrh usnesení č. 76 z  4-5-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí se 3 členným finančním výborem; 
2. volí předsedou finančního výboru paní MUDr. Martinu Benešovou; 
3. volí členy finančního výboru paní Hanu Nejedlou a pana Martina Homolu. 

 

Hlasování: pro: 8 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 76 z  4-5-2023 bylo schváleno. 

 

7. Revokace usnesení č. 26 z 15-12-2023 
 

Zdůvodnění: 

Jedná se o revokaci unesení č. 26 z veřejného zasedání č.3 ze dne 15-12-2022 ve znění: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 
1. schvaluje výsledek výběrového řízení na zakázku “Dálkové odečty vody - Městys Liteň”; 

2. schvaluje zadání zakázky “Dálkové odečty vody - Městys Liteň” společnosti SGE STAVEBNÍ s.r.o., 

U Vody 1403, 170 00 Praha 7, IČ: 24798967, za cenu 2.476.900,-Kč bez DPH v rozsahu a termínu 

dle zadání; 

3. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem smlouvy o dílo se společností SGE STAVEBNÍ s.r.o., U 

Vody 1403, 170 00 Praha 7, IČ: 24798967, ve výši 2.476.900,-Kč bez DPH. 

 
Po schůzce mezi vedením městyse Liteň, panem Bednářem z RCD Radiokomunikace, a.s a společností 

Aquaconsult dne 8.2.2023 vyšlo pro nás, vedení městyse Liteň najevo, že v současnosti realizace daného 

projektu není akutní ani odůvodněná, navíc by výrazně zatížila rozpočet městyse. Tímto nedochází 

k zastavení implementace dálkových odečtů, budeme instalovat vodoměry s možností dálkového odečtu 

a to postupně dle plánu výměny. (Na části schůzky byl přítomen pan Kaštánek, nesouhlasí se závěry 

schůzky). 

 

Návrh usnesení č. 77 z  4-5-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

revokuje usnesení č.26 z veřejného zasedání č.3 ze dne 15-12-2022. 

 

Hlasování: pro:5 

proti: 3 (Čech, Lukešová, Kaštánek) 

zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 77 z  4-5-2023 bylo schváleno. 
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8. Schválení výsledku výběrového řízení na komunální traktor 

 
Zdůvodnění: 

Jak diskutováno dne 16.2.2023 na VZ č.5, bod ad 7., místo generální opravy Multikáry jsme z důvodu 

zefektivnění letní a především zimní údržby vypsali výběrové řízení na nový komunální traktor 

s příslušenstvím.  
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Návrh usnesení č. 78 z 5-4-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje výsledek výběrového řízení na zakázku „Liteň - komunální traktor pro letní a zimní 

údržbu“; 

2. schvaluje zadání zakázky společnosti AGROMAK ND s.r.o., Lidická 155, 252 61 Jeneč, 

IČ: 49824309 za cenu 1.115.861,- Kč bez DPH; 

3. pověřuje starostu Tomáše Jurajdu podepsáním kupní smlouvy. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 3 (Čech, Lukešová, Kaštánek) 

 

Usnesení č. 78 z  5-4-2023 bylo schváleno. 

 

9.  Revokace usnesení č. 72 z 20.4.2023 - Odsouhlasení realizace zemních 

prací pro VO Dlouhá 
 

Zdůvodnění: 

Jedná se o revokaci usnesení č. 72 z veřejného zasedání č.8 ze dne 20-04-2023 ve znění: 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

  

1. souhlasí s objednáním a realizací přípravných zemních prací na nové VO v ulici Dlouhá a 

Pacovského firmou Energon Dobříš s.r.o., Průmyslová 1665, 263 01 Dobříš, IČ: 257 27 362, 

DIČ: CZ25727362, ale pouze v maximální výši 450.00,-Kč bez DPH a ne dle uvedeného 

rozpočtu ve výši 628.380,- Kč bez DPH; 

2. pověřuje starostu Tomáše Jurajdu objednáním těchto prací a podepsáním smlouvy o dílo 

s firmou Energon Dobříš s.r.o., Průmyslová 1665, 263 01 Dobříš, IČ: 257 27 362, DIČ: 

CZ25727362, dle odsouhlasené maximální ceny 450.000,-Kč bez DPH. 

 

Za cenu 450 000,-Kč není dodavatel schopen stavbu provést, jednáním jsme se shodli na ceně 492.690,- 

bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 79 z  4-5-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň revokuje usnesení č.72 z veřejného zasedání č.8 ze dne 20-04-2023. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 3 (Čech, Lukešová, Kaštánek) 

 

Usnesení č. 79 z  4-5-2023 bylo schváleno. 
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10. Zadání výběrového řízení na VO ulice Dlouhá 
 

Zdůvodnění: 

• Od 4.dubna 2023 začaly práce na uložení NN do země v ulici Dlouhá. 
• Aby bylo možno realizovat instalaci sloupů veřejného osvětlení (VO) a napojení svítidel, 

musíme vybudovat podzemní kabelové vedení a nosné základy (patky) pro tyto sloupy. 

Rozpočet a nacenění na tyto práce v příloze na Trellu. Pokud tyto práce provedeme nyní, 

v součinnosti s výkopovými pracemi na uložení NN do země, které pro ČEZ provádí firma 

Energon Dobříš s.r.o., ušetříme odhadem přes jeden milion Kč na výkopových a zemních 

činnostech, zajišťování povolení a likvidaci původních betonových sloupů (likvidace jednoho 

takového sloupu je za cca. 10-15 tisíc Kč). 
• Žádná jiná firma práci fyzicky udělat nemůže, proto jsem Energon Dobříš v rámci veřejné 

zakázky malého rozsahu oslovil napřímo, jako jednoho konkrétního zadavatele, se kterým 

uzavřeme smlouvu, případně provedeme objednávku. Předpokládaná cena za provedení prací 

je 492.690,-Kč bez DPH. 
 

Návrh usnesení č. 80 z  04-05-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. souhlasí s objednáním a realizací přípravných zemních prací na nové VO v ulici Dlouhá a 

Pacovského firmou Energon Dobříš s.r.o., Průmyslová 1665, 263 01 Dobříš, IČ: 257 27 362, DIČ: 

CZ25727362, v maximální výši 492.690,-Kč bez DPH; 

2. pověřuje starostu Tomáše Jurajdu objednáním těchto prací a podepsáním smlouvy o dílo s firmou 

Energon Dobříš s.r.o., Průmyslová 1665, 263 01 Dobříš, IČ: 257 27 362, DIČ: CZ25727362, 

dle odsouhlasené maximální ceny 492.690,-Kč bez DPH. 

 

Hlasování: pro:5 

proti: 0 

zdržel se: 3 (Čech, Lukešová, Kaštánek) 

 

Usnesení č. 80 z  04-05-2023 bylo schváleno. 

 

11. Zřízení pracovní pozice Pracovník údržby veřejné zeleně 
 

Zdůvodnění: 

V současné době jsou na údržbu veřejné zeleně zaměstnáni 3 pracovníci na plný úvazek +1-2 brigádníci. 

Zejména v letních měsících pří sečení trávy a zimních měsících odklízení sněhu a náledí. 

V brzké době může dojít (a již dochází) k dlouhodobější nepřítomnosti jednoho ze zaměstnanců. 

V současné době jsou všichni pracovníci maximálně vytíženi a neustále přibývají další práce, které jsou 

potřeba akutně řešit (kácení lesů,  úklid větších počtů chodníků, oprava místních komunikací, součinnost 

při rekonstrukci budovy kina, údržba hřbitova, opravy obecních budov…..). 

Zároveň převezme činnosti spojené s údržbou ČOV, za které dnes platíme pracovníka na dohodu. 

Zároveň bude vykryta doba nepřítomnosti (dovolená/nemoc) ostatních pracovníků. Dále budeme mít 

možnost nabídnout služby naší technické čety občanům Litně. 

 

Návrh usnesení č. 81 z  20-4-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Tomáše Jurajdu zřízením nové pracovní pozice 

Pracovník údržby veřejné zeleně a tím ke změně organizační struktury údržby veřejné zeleně 

na 4 zaměstnance na plný úvazek. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 2 (Lukešová, Kaštánek) 
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zdržel se: 1 (Čech) 

 

Usnesení č. 81 z  20-4-2023 bylo schváleno. 

 

12. Diskuse 

Ad bod 7., revokace usnesení dálkové odečty 

Čech: Schází argumenty, podklady, proč revokovat.  

Kaštánek: Co Aquaconsult řekl, není pravda. Nic z toho, co píšete není pravda. Nemáme 

jakýkoli podklad. Porušujete pravidla pro zadávání veřejných zakázek, zdržím se hlasování. 

Budete odpovědni za způsobené škody, divil bych se, kdyby nebyl naplněn paragraf 159 zákona 

č.89/2012 OZ. Aquaconsultu nejde o nic jiného, než aby naistaloval všechny vodoměry sám. 

Měl stejnou šanci se VŘ účastnit, neudělal to. Vyšší cena je dána pracností instalace vodoměrů, 

LoRa síť zůstala na stejné úrovni. To, co Aquaconsult předvedl, je vzorová nespolupráce. 

Jakékoli ad hoc budování LoRa sítě je vyhazování peněz. 

Kapusta: Není potřeba vybudovat najednou, je to otevřená architektura. Dálkové odečty 

splníme s přehledem. 

Jurajda: Nechceme rušit dálk.odečty, vysoutěžíme nové vodoměry, bude nové VŘ s odběrem 

vodoměrů postupně, během 4 let. Elektronika je již ve vodoměrech. Instalaci dle smlouvy musí 

dělat správce sítě, tj. Aquaconsult. Největší argument je to, že se původní cena vyhoupla z 1,5 

milionu na 2,5 milionu. Nepochopitelně cena vyskočila, pan Bednář řekl, že nechápe, proč ceny 

vodoměrů byly tak napáleny. Pro mne je tato zakázka nedůvěryhodná. 

Čech: Chci vidět parametry vodoměru, argumenty ohledně elektroniky LoRa sítě. Požádá o 

smlouvu s Aquaconsultem. 

Ad bod 9., revokace usnesení č. 72 z 20.4.2023 - odsouhlasení realizace zemních prací pro VO 

Dlouhá 

Čech: O ceně starosta tedy předtím nevyjednával? 

Kaštánek: Argumentujete, jak chcete ušetřit; slepě kývnete na cenu; celý rozpočet je za vyšší 

cenu; v areálu školy jsme to položili zadarmo, dohodli jsme to za odvoz výkopku, stálo nás to 

pár tisícovek. Společnosti, které dělají pro ČEZ jsou extrémně drahé. Zdržím se hlasování. 

Porušujete pravidla pro zadávání veřejných zakázek. 

Jurajda: Není pravda, že jsme rozpočet nekonzultovali. Konzultoval jsem se SATHEOU; že 

proběhlo další jednání po našem veřejném zasedání je v pořádku. Nemůžou nám dát své kabely 

zadarmo. 

Kaštánek: Předal jsem vám bod v agendě, ČEZ upozorňuje dopředu, nedodržujete termíny. 

Jurajda: O termínech jsme informování nebyli, v bodě agendy bylo pouze, že se má 

koordinovat práce s ČEZem. Dozvěděli jsme se o tom od ČEZu v únoru. Nejde o prošvihnutí 

termínů. 

Ad bod 11., zřízení pracovní pozice Pracovník údržby veřejné zeleně 

 

Kaštánek: Zatím zde toho tolik nedělají; najímali jsme brigádníky; na lesy jsme najali 

dřevorubce; cesty spravovali externisté.  

Jurajda: Najímáme stále brigádníky. Lepší mít vlastního člověka, který ví, co se na obci děje. 

3 roky se nedělalo, 5 let se nečistili koše, 4 roky nikdo nesáhl na dešťovou kanalizaci, kanály 

zanešené. 
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Kaštánek: Opakovaně jsme stoky proplachovali, čistili jsme studny. Rozhodujeme se 

na základě dojmů, místo čísel kolik ušetříme? Místo řešit něco strukturovaně, tak se to řeší 

random. Chodí za mnou lidi, říkají, jak Liteň za poslední půlrok sešla. 

Lukešová: Argumentujete, že nebudete najímat brigádníky, kolik ušetříte za brigádníky? 

V porovnání s posledním rokem. Na co ty lidi potřebujete? 

Jurajda: Řešíme to od našeho nástupu. Nemáme žádnou smlouvu na odklízení sněhu. Dnes 

jsem se rozhodl bod přidat, protože už nechci čekat na další zasedání. Analýzu ušetření uděláme. 

V čem sešla Liteň? 

Čech: Není uklizen zimní posyp. 

Kaštánek: 3 roky jsem pěstoval ibišky, vypěstoval jsem 200 keřů, o které se nikdo za poslední 

měsíce nestaral. 

Lukešová: Schází sloupky na Mramor; jak vypadá hřbitov...v Bělči jsou vytřískaná skla; 

za Filipa se toho stíhalo mnohem víc; návrh nemá opodstatnění. 

Jurajda: skla už tam jsou. 

Volná diskuse: 

Kaštánek: Neproplacenou fakturu od Aquaconsultu jsem nedostal, neposlali průkazným způsobem, 

např. datovkou. Neexistuje objednávka ode mne. Generální dodavatel stavby byl p.Doucek, ten jednal 

s Aquaconsultem, ten má zaplatit. Proč to řeší až po roce? Není to náhodou tak, že čekali na výměnu 

vedení? Obec Třemole má s Aquaconsultem úplně stejný problém, neoprávněná faktura. Pasport 

neproběhl. 

Jurajda: Urgovali to před rokem. Potřebuji to písemně, že objednatelem je p.Doucek, prosím 

o kontakt na Třemoli. 

Lukešová: Proč to jako starosta řešíš tak složitě, my jsme nic neobjednávali, neřeš to. 

Kapusta: Objednat práci měl p.Kaštánek, slovně. Existuje několik svědeckých výpovědí, že 

došlo ke schůzce, kde slovně práce schválil. 

Kaštánek: Schválil jsem řešení, nikoli objednávku práce. Aquaconsult udělal jen připojení, 

fyzicky to vše dělal Doucek. 

Jurajda: Najdem to ve stavebním deníku? 

Kaštánek: Ano 

Benešová: Stavební deník není. 

Občan Ch.: Jak se bude řešit dešťová kanalizace pod nádražím. Pan Čermák byl vstřícný, slíbil, že 

osloví firmu. Nevím, kdy došlo k jednání mezi obcí a Stříbrným potokem. Celá trasa zanešena. Jste 

schopni zasáhnout? Stavební úřad v Berouně řekl, že je vše v pořádku a že povinnost má obec se o to 

starat. 

Jurajda: Správcem je městys, který tuto lokalitu nepřebral. Dešťová kanalizace je Stříbrného 

potoka. Mluvil jsem s p.Čermákem, vysvětlil jsem mu, kde je problém. Dohodnu se 

s p.Čermákem tak, aby voda nemohla téct rovně, aby byla vyzděná zatáčka k výpusti, jinak 

nepřevezmeme infrastrukturu. Nenašel jsem v historii, jestli bylo jednání ohledně starých 

vpustí. Není to náš pozemek, obec provede vizuální kontrolu, pročistí. Voda teče pod tratí. 

Kaštánek: Dali jsme si podmínku, že nepřevezmeme infrastrukturu, pokud se věci nenapraví. 

Svůj majetek si musí opravit Stříbrný potok. Jak to vypadá s předáním? 
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Jurajda: Nechtějí pustit vodárnu, nesouhlasil jsem. Tvrdí, že žádné nové pozemky u Johny 

servisu nechce, souhlasím s vybudováním parkoviště pro učitele, rodiče dětí, jsem ochoten 

nechat Hrubovnu, a to podle našich studií. Platí, co jsme navrhli, chci vodárnu. 

Občan X.: bude se moci konečně navážet do ČOV. Zatím nám tam natékají nadměrné vody, nevíme 

odkud. 

Kapusta: bohužel nelze vystopovat místo, odkud voda natéká. Požádáme o zvýšení nátoku na 

čistírnu.  

Jurajda: Nátok 64tis., povoleno je 51 tis. Kapacita je dostatečná, 1500 lidí. Čistírna čistí dobře. 

Není dostatečný hydraulický výkon. 

Kaštánek: Předal starostovi šanon pro paní účetní. 

 

Závěr 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání ve 20:54 hodin. 

 

Zapsala:   Martina Benešová dne 4.5.2023  ........................................... 

 

Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Merta  dne   ........................................... 

 

Filip Kaštánek  dne   ........................................... 

 

Starosta obce:  Tomáš Jurajda  dne   ........................................... 
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